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  Birlik merkezinde gerçekleşen eğitime Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke de katılım gösterdi. 

TOBB Akreditasyon sistemi çalışmaları kapsamında 07-08/09/2023 tarihinde TOBB’da 

düzenlenen toplantıda, yenilenen Akreditasyon Standardının ve Borsacılık Maddesi beklentileri , 

TURİB Acentelik Sistemi ile MEYBEM anlatıldı. 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke; Birlik merkezinde gerçekleşen eğitim ile ilgili olarak 

“Borsamız yönetimi olarak üyelerimize en iyi hizmeti sunmak temel prensibimiz. Önümüzdeki 

süreç çok daha önemli. Bu konudaki çalışmaların karşılığını görmek ve hizmet kalitemizin en 

yüksek derece olan A Sınıfı sertifikayla tescilli bir borsa olarak hizmet kalitesini arttırmak için her 

daim aktif çalışan kurum olmamız gerekiyor. Çünkü, başarı arttıkça rekabet de ön plana çıkıyor. 

Bu noktada, yenilenen Akreditasyon sistemi ve Yeni Standarda uygun borsacılık hizmetlerini en 

baştan öğrenmek, ilerleyeceğimiz yolda bize kılavuz olacaktır.” Dedi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası ‘nı temsilen Genel Sekreter Hasan Şanlı ile Akreditasyon Sorumluları Elif 

Köksal ve Ezgi Fındık Güngör ‘ün bulunduğu eğitim, Oda/Borsa Akreditasyon Sistemi çalışmaları 

kapsamında, 4-6-9-12. Dönem Akredite Oda/Borsalara yönelik olarak 7-8 Eylül 2023 tarihlerinde 

birlik merkezinde gerçekleşti. 

TOBB Akreditasyon Müdürlüğünden Göksu Alemdar, Yenilenen Akreditasyon Sistemi Standardı 

ve Ticaret Borsaları için yapılan yenilikler hakkında bilgi verdi. 

Eğitimde, yeni akreditasyon standardı temel yeterlilikler- temel hizmetler - yeni nesil hizmetler 

kapsamında madde beklentileri anlatıldı, eş zamanlı olarak Oda ve Borsalar farklı gruplara 

ayrılarak Ahmet Saygın Baban tarafından MEYBEM faaliyetleri ile Nurullah Avaz tarafından TÜRİB 

faaliyetleri hakkında bilgilendirme yapıldı.Tarım Müdürlüğünün, Adana Biyolojik Mücadele 

Araştırma Enstitüsü ile birlikte 11 Ekim 2023 Çarşamba günü saat 10:30 da Tarsus Ticaret 

Borsasında düzenleyeceği toplantı da istişare edildi. 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, TOBB’da gerçekleşen Yeni 

Akreditasyon Standardı Eğitimine katılmak üzere gittiği Ankara’da, Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nu ziyaret etti. 

 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan Hisarcıklıoğlu’nun makamında 

gerçekleştirdiği ziyaret sırasında, Tarsus’ta gelişmeler hakkında ve bundan sonraki süreçte Yönetim 

Kurulu olarak yapacakları çalışmalar hakkında bilgi verdi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası olarak büyük bir aile olduklarını belirten Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke, TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu’nun misafirperverliğinden ötürü kendisine teşekkür etti. 

 

TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, karşılıklı tanışma ile başlayan ziyarette, Tarsus Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanlığına seçilen Mustafa Teke’yi kutladı. 

 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke’nin görev süresi içerisinde Yönetim Kurulu ile birlikte 

başarılı projelere imza atacağından şüphe duymadığını dile getiren TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, 

“Bende bundan sonraki süreçti Tarsus Ticaret Borsası’nın yeni projelerini yakından takip edeceğim. 

Sizlerin yapacağınız her çalışmada TOBB olarak yanınızda olduk olmaya da devam edeceğiz” 

ifadesini kullandı. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, ziyaret sonrasında yaptığı 

açıklamasında, ‘Gücünü Üyelerinden Alan Kurum’ şiarıyla bundan sonra da Borsa Meclisimiz ile 

birlikte üyeleri başta olmak üzere, kentine ve ülkesine hizmet etmeye devam edeceklerini 

belirterek “Tarsus Ticaret Borsası bölgesinde lider, ülkesinde saygın, üye memnuniyeti odaklı 

hizmet anlayışıyla çalışan sorumluluk sahibi bir kurum olmuştur ve olmaya devam edecektir” dedi. 



 

 
Tarsus Emniyet Müdürlüğü görevine atanan İhsan Yalçınkaya’ya hayırlı olsun ziyareti 

 

Tarsus ilçe Emniyet Müdürlüğü görevine atanan İhsan Yalçınkaya’yı ziyaret eden 

Tarsus Ticaret Borsası heyeti, İhsan Yalçınkaya’ya yeni görevinin hayırlı olmasını 

diledi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, yönetim kurulu üyeleri Yücel Gürbüz, 

Ayhan Bayram ile İlhan Titiz ‘in ziyarette toplumsal farkındalık yaratmak amacıyla 

sosyal projelerde işbirliği çalışmalarının yapılmasından mutluluk duyacaklarını ifade 

ettiler. 

Borsa olarak her zaman Emniyet Müdürlüğü ile iç içe çalıştıklarını, ortak bir çok proje 

yaptıklarını, karşılıklı anlayış ve diyalogla sorunların çözümü konusunda ortak akılda 

buluştuklarını ve kentin sorunlarına her zaman büyük bir duyarlılık gösterdiklerini 

belirten Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke , 

Tarsus’un insanlarının sıcak kanlı ve sevecen olduğunu, Tarsus’umuzun hayatın her 

alanında gelişmesi için,Tarsus’umuz için her zaman hizmetteyiz ifadelerini kullandı., 

 

Emniyet Müdürü İhsan Yalçınkaya’ya hayırlı olsun dileklerini ileten Borsa ziyaret 

heyeti Tarsus’un ticari, sosyo kültürel ve ekonomisi hakkında istişarede bulundular. 

Tarsus İlçe Emniyet Müdürlüğü görevine yeni atanan İhsan Yalçınkaya, ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti ifade ederek ,vatandaşın huzur ve güveni noktasında tüm 

birimlerinde yer alan ekiplerin büyük bir özveri ile çalıştıklarını ifade ederek, 

“Emniyet Müdürlüğü bünyesinde yer alan hizmetimize Tarsus’ta devam etmek nasip 

oldu. Bizim için önemli olan vatandaşımız can ve mal güvenliğini en iyi şekilde 

korumaktır." dedi. 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

İş insanı Habip Oğuz Tarsus Ticaret Borsasını ziyaret etti. 
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Tarsus Ticaret Borsası Başkanı 

Romanya temasları çerçevesinde 

Romanya-Bükreş’te Rumen firmaları 

ile yüz yüze ikili görüşmeler 

gerçekleştirdi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası’nın Uluslararası 

Rekabetçiliğin Geliştirilmesinin 

Desteklenmesi Tebliği kapsamında 

yürütmekte olduğu “Tarsus Tarım 

Sektörünün İhracat Yönetimi ve 

Kapasitesinin Geliştirilmesi 

Kümelenme Projesi” çerçevesinde 

düzenlenen Romanya gezisine Tarsus 

Ticaret Borsası Başkanı Mustafa Teke, 

Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, 

Ayhan Bayram, URGE Proje 

Koordinatörü Genel Sekreter Hasan 

Şanlı ve URGE Proje Yürütücüsü Pınar 

Alegöz ev sahipliği yaparken, Ticaret 

Bakanlığından Proje gözlemcisi olarak 

Ticaret Uzmanı Koray Tunçel de 

heyette yer aldı. 

 

İkili görüşmelere Bükreş Ticaret 

Müşavirleri Sude Gürcan ve Mehmet 

Naci Akdoğan, ile Bükreş merkezli Türk 

İş Adamları Derneği (TİAD) Başkan 

Yardımcısı Ahmet Hamdi Demirel de 

katıldı. 

 

Görüşmelere Aksim Ltd.Şti., Agrohopy 

Tarım Ürünleri, Arıdağ Tarım Nakliyat, 

Biberciler Ltd. Şti.Teke Tarımsal 

Ürünler, ALM Tarım, Güney Süt, Müsna 

Tarım,,Seçer Tarım Gıda, Aksim Tarım, 

Gönkar , Yarman International, Fikret 

Narenciye Ltd. Şti. , Yummy Meyve 

Suları A.Ş. , Hasagro Tarım Gıda, Tanla 

Gıda, Gönder Soğuk Hava Deposu 

firmaları katıldı. 

 

Türkiye’den gelen heyet, 2024-2026 



        

 

Türk İş Adamları Derneği (Romanya) – TİAD ve Su Market 

Ziyareti 

 

Tarsus Ticaret Borsası, “Tarsus Tarım Sektörünün İhracat 

Yönetimi ve Kapasitesinin Geliştirilmesi Kümelenme 

Projesi” çerçevesinde düzenlenen Romanya gezisinde Türk 

İş Adamları Derneği (Romanya) – TİAD ve Su Market’i de 

ziyaret etti 

 

Tarsus Ticaret Borsası üyelerinden oluşan ; meyve, sebze, 

ve tarım sektöründe faaliyet gösteren 26 firma temsilcisi 

ile gerçekleşen TİAD ziyareti, yeni iş fırsatları geliştirmek 

amacıyla gerçekleştirildi. 

Ziyarete TİAD’ı temsilen Başkan Yardımcıları Gürsel 

Öztürkmen ve Hamdi Demirel’in ev sahipliğinde 

Romanya’da İş Fırsatları hakkında Borsa üyeleri 

bilgilendirildi. 

 

Alıcıların beklentilerini karşılayan ve gıda sektörü için en 

uygun depolama şartlarını temin eden Su Market Yaş 

Sebze ve Meyve Hali ziyaretini de gerçekleştiren Tarsus 

Ticaret Borsası üyeleri, Türkiye sebze ve meyve 

ihracatçılarının çevre ülkelere açılmalarını ve bu sayede 

Rusya pazarının dışında Avrupa’ya açılan kapı olarak tabir 

edilen Su Markette incelemelerde bulundular. 

 

Yapılan ziyaretlerin sonunda Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Türk İş Adamları Derneği 

(Romanya) – TİAD ve Su Market yetkililerine plaket verdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                                                    Kaymakam Kadir Sertel OTCU' ya ziyaret 

 

Tarsus Kaymakamı Kadir Sertel OTCU' ya Tarsus Ticaret Borsası heyeti ziyarette bulundu. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Başkan 

Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, yönetim kurulu 

üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ile İlhan Titiz 

Tarsus Kaymakamı Kadir Sertel OTCU' yu 

ziyaretlerinde Tarsus'a dair genel konular istişare 

edildi. 

Gerçekleşen ziyarette Kaymakam Kadir Sertel OTCU 

Borsasının ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile 

getirdi ve “Borsalar bulundukları bölgenin öncü 

dinamik gücüdür. Yeni yönetiminiz yeniden tebrik 

ediyor, yeni ekibinizle birlikte Tarsus için başarılı 

çalışmalar diliyorum.” Dedi. 

Ziyarette, Çukurova Havaalanı, Tarsus OSB, artan 

lojistik yatırımlar ve diğer yatırımların 

tamamlanması ile Tarsus'un bir cazibe kenti olacağı 

da ziyarette istişare edildi. 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulu Üyesi Ayhan Bayram, Tarsus İlçe Müftüsü olarak göreve 

başlayan Murat Akçay’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

Samimi bir 

ortamda 

gerçekleşen 

ziyarette Meclis 

Başkanı Murat 

Kaya, Müftü 

Murat Akçay’a 

ulvi görev ve 

hizmetlerinde 

başarılar diledi. 

Tarsus Müftüsü 

Murat Akçay, 

Meclis Başkanı 

Murat Kaya ve 

Yönetim Kurulu 

Üyesi Ayhan 

Bayram'a ziyaretten ötürü teşekkür etti. 

Hatay İl Müftü Yardımcılığı görevinden Tarsus Müftülüğü görevine başlayan Murat Akçay; “Benden önce Tarsus’ta hizmet veren 

tüm müftülerimizin yapmış olduğu güzel çalışmaları devam ettirmek istiyorum. Bu şehrin şanına yakışır hizmetler yapmayı Allah 

bizlere nasip etsin, ziyaretiniz için sizlere teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Üniversitesine, Borsadan Ziyaret; Üniversitenin İdari Ve Akademik Kadrosu Her Geçen Yıl Güçleniyor. 

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, beraberinde Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve yönetimi ile birlikte 

Tarsus Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Orhan Aydın’a yeni eğitim-öğretim yılı öncesi ziyaret etti. 

Meclis Başkanı Murat Kaya, ziyaret sırasında yaptığı açıklamasında, 2018 yılında kurulan 

Tarsus Üniversitesi’nin geldiği noktada birçok Üniversiteyi geride bıraktığını, bugün gerek Üniversite Yerleşkesi’nin son hali, 

gerek açılan Fakültelerin tercihlerde ilk sırada olmasının sevindirici olduğunu söyledi. 

 

Rektör Prof. Dr. Orhan Aydın’ın, kısa zamanda Tarsus Üniversitesi nin geldiği noktanın takdir edileceği noktada olduğunu 

belirten Meclis Başkanı Kaya “Ben öncelikle kuruluş tarihi çok kısa olan Tarsus Üniversitesi’ni iyi bir konuma taşıdığınız için başta 

şahsınız olmak üzere tüm Akademik kadroya teşekkür ediyoruz.” dedi. 

Yeni eğitim-öğretim yılının hayırlara vesile olması dileğinde bulunan Meclis Başkanı Murat Kaya “2023-2024 eğitim-öğretim yılı 

Tarsus Üniversitemizin akademik ve idari personeli, öğrencileri başta olmak üzere bizlere güvenip evlatlarını Tarsuslulara 

emanet eden aileler ve Tarsus’umuz için hayırlara vesile olmasını temenni ederim. Şunun altını da çizerek belirtmek isterim ki, 

şehrin ticaret, turizm, kültürel, sağlık alanlarının yanı sıra eğitimin de merkezi olması için gayretlerimiz dün olduğunu gibi 

bundan sonra devam edecektir. Bu vesileyle tüm Üniversitelerde okuyan öğrencilerimize derslerinde başarılar, akademisyenlere 

de kolaylıklar dilerim” ifadesini kullandı. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ise, 2023-2024 Akademik yılının hayırlara vesile olması dileğinde 

bulunurken “yeni dönemin, eğitime, eğitimin yaygınlaşmasına ve geleceğimiz teminatı olan gençlerimizin yetişmesine vesile 

olsun. Esas olan insana hizmet etmek ve öğrencilerimize yardımcı olmaktır. Ben bu vesileyle Sayın Rektörümüzün, 

Üniversitemize verdiğiniz emekler için teşekkür eder, Ticaret Borsası olarak her zaman yanlarında olduğumuzu bilmelerini 

isterim” şeklinde konuştu. 

Tarsus Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Orhan Aydın da, Borsa heyetinin ziyaretinde duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 2018 

yılında kurulan Üniversitenin bugünkü durumu hakkında ayrıntılı bilgiler verdi. 

 

TARSUS ÜNİVERSİTESİ NİTELİKLİ BİR BÜYÜME SERGİLİYOR. 

 

Tarsus Üniversitesi’nin nitelikli bir büyüme sergilediğini belirten Rektör Aydın “Tarsus Üniversitesi, bir enstitü (Lisansüstü Eğitim 

Enstitüsü), 7 Fakülte (Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi, İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi, İnsan ve Toplum Bilimleri Fakültesi, 

Mühendislik Fakültesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi, Teknoloji Fakültesi ve Uygulamalı Bilimler Fakültesi), bir yüksekokul (Yabancı 

Diller Yüksekokulu) ve üç meslek yüksekokulundan (Meslek Yüksekokulu, Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu ve Mersin Tarsus 



Organize Sanayi Bölgesi Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu) teşekküldür. Bu akademik birimlerin birçoğunda yeni 

bölümler/programlar açılarak eğitim-öğretime başlandı. Öğrenci sayımız 6.000 üzerinde. Bu yıl Üniversite tercihlerinde %100’ün 

üzerinde bir doluluk gerçekleştirdik. Programlara olan ilgi her geçen yıl daha da artıyor ve tercih edilirlik sıralamalarının yıldan 

yıla iyileşiyor. Ayrıca, yeni birçok yüksek lisans ve doktora programı açılarak; bu programlarda da eğitim-öğretime başlandı” 

dedi. 

ÜNİVERSİTENİN İDARİ VE AKADEMİK KADROSU HER GEÇEN YIL GÜÇLENİYOR. 

 

Üniversitenin idari ve Akademik kadrosunun her geçen yıl güçlendiğini, ülke ve bölgemizin de ihtiyaçlarını gözeterek yeni bölüm 

ve programlarla nitelikli bir büyüme sergilediklerini, bunun yanı sıra Üniversitenin fiziki altyapısının da her geçen yıl giderek 

güçlendiğinin altını çizen Rektör Aydın, tamamlanan, devam eden ve planlanan altyapı ve inşaat çalışmaları hakkında bilgiler 

verdi. 

Merkezi Derslik Binası inşaatı, kampüs altyapısı, çevre düzenlemesinin önemli bir kısmı, spor tesisleri ve benzeri altyapı 

çalışmalarının tamamlandığını, Mühendislik Fakültesi, Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi, Yabancı Diller Yüksek Okulu ve 

Yemekhane inşaatlarının ifade eden Rektör Orhan Aydın, gelecek yıl ise Sağlık Bilimleri Fakültesi inşaatını başlatmayı 

planladıklarını dile getirdi. 

Prof. Dr. Orhan Aydın, dünyanın ve ülkemizin güzide üniversitelerinden lisans ve lisansüstü derecelerini almış öğretim 

elemanları ile farklı ekollerden beslenerek kendi ekollerini oluşturma yönünde çaba harcadıklarını da ifade etti. 

Genç, dinamik ve üretken bir akademik kadroya sahip olduklarını belirten Rektör Aydın, kuruluşundan bu yana Tarsus 

Üniversitesi’nin kısa sürede önemli mesafeler kat ettiğini, uluslararası saygın dergilerde ve TR Dizin dergilerde öğretim üyesi 

başına makale sayısında ülkemiz üniversiteleri arasında ön sıralarda yer aldıklarını ve başarı grafiklerinin her geçen yıl daha üst 

basamaklara tırmandığını söyledi. 

Üniversitenin başta TÜBİTAK olmak üzere ulusal ve uluslararası proje fon kaynaklarından yararlanma düzeyinin oldukça iyi bir 

seviyeye ulaştığını ifade eden Aydın, gerek başvuru sayılarının gerekse başvuru kabul oranlarının her geçen yıl giderek arttığına 

vurgu yaptı. 

 

ANA HEDEF, GİDEREK GÜÇLENEN ARAŞTIRMA ALTYAPISI 

 

Ana hedeflerinin, giderek güçlenen araştırma altyapısı, nitelikli araştırmacı insan kaynağı ve doğru bir araştırma ekosistemi 

yönetim modeli ile bölge ve ülke sanayisinin rekabet gücünün artmasına katkıda bulunmak olduğunu ifade eden Aydın, 

bölgedeki sanayi kuruluşları ile birlikte devam eden Ar-Ge ve proje iş birlikleri ile ilgili örnekler verdi. 

 

Bölgedeki sanayicilerin ihtiyacı olan nitelikli işgücünün sağlanmasına katkı verme amacıyla Mersin-Tarsus Organize Sanayi 

Bölgesi’nde kurulan Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu’nun bu yıl ilk mezunlarını verdiğini hatırlatan Aydın, okuldaki 

programları, Mersin-Tarsus Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi ile yapılan istişarelerle belirlendiğini ifade eden Aydın, öğrencileri 

sektörün ihtiyaçlarına yönelik bilgi, beceri ve yetkinlikle donatmaya çabaladıklarını vurguladı. 

Bölgedeki kamu kuruluşları, oda, borsa, meslek kuruluşları, sivil toplum kuruluşları ile de yakın iş birliği içerisinde çalıştıklarını 

ifade eden Rektör Orhan Aydın, Tarsus Ticaret Borsası ile de yakın iş birliği içerisinde olduklarını sözlerine ekledi. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan 

Titiz ile Genel Sekreter Hasan Şanlı’dan oluşan Borsa heyeti, önümüzdeki süreçte Tarsus Üniversitesi ve Ticaret Borsası iş birliği 

kapsamında gerçekleştirilecek proje ve faaliyetler hakkında da fikir alışverişinde bulunuldu. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Meclisi Yaş Meyve Sebze İhracatçısı Meclis Üyelerine Plaket Verdi. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Eylül Ayı Meclis 

Toplantısında Meclis Başkanı Murat Kaya 

açılış konuşması ve gündem maddelerinin 

görüşülmesinin ardından Meclis üyeleri 

Murat Çamaşırcı ve Ramazan Bozdağ’ı tebrik 

ederek Borsa Meclisi adına plaket takdim etti. 

 

İhracat arttıkça ihtiyaçların da değişip 

çeşitlendiğinin altını çizen Meclis Başkanı 

Murat Kaya ihracatın kahramanları olarak 

gurur duyduğunu ifade ettiği sözlerine şu 

şekilde devam etti; 

 

 

 

“İhracatımız yükseldikçe 

finansman ihtiyacımız da 

artıyor. Yükselen talep, 

büyük yatırımları, büyük 

yatırımlar, yeni finansal 

ihtiyaçları beraberinde 

getiriyor. Bütün bunlara 

çözüm talebimizi yineliyor 

Akdeniz Bölgesinde en 

fazla ihracat 

gerçekleştirerek AKİB 

Akdeniz Yaş Meyve Sebze 

İhracatçıları Birliği’nin 

plaketle ödüllendirdiği 

Meclis Üyemiz Murat 

Çamaşırcı ile hayırsever 

ihracatçı ödülü alan Meclis 

Üyemiz Ramazan Bozdağı 

tebrik ediyor, kendileri ile 

gurur duyuyoruz. Başta bu 

arkadaşlarımız olmak üzere ülkemiz için çalışan tüm ihracatçılarımızı gönülden tebrik ediyor, tüm ihracatçılarımızın bizlerin 

gözünde iş dünyasının kahramanları olarak nitelendiriyoruz. Bu plaketleri de kendilerine Borsa Meclisim adına takdim ediyor, 

başarılarının devamı diliyorum.” Dedi. 

 

 



 

 

 

 

 

 

Çamlıyayla Belediye Başkanı İsmail Tepebağlı, Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Mustafa Teke ve yönetimine ‘hayırlı olsun’ 

ziyaretinde bulundu. 

Borsa Başkanı Mustafa Teke ve Yönetim Kurulu’na ‘başarı’ dileklerinde bulunan Başkan Tepebağlı, Tarsus Ticaret Borsası’nın 

temsil gücü yüksek bir kurum olduğunu,, özellikle son 10 yıl içerisinde hayata geçirdiği projelerle Tarsus ve Borsa üyelerinin 

takdirini kazandığını söyledi. 

Zengin bir kültüre sahip olan Çamlıyayla ilçesinin değerlerinin yaşatılması adına çalışmaların devam ettiğinin altını çizen Başkan 

Tepebağlı “Tüm kurumların yanında yer almak hizmet anlayışımızın bir gereğidir. Kamu kurumu ve sivil toplum kuruluşları olarak 

birlikte hareket edersek, Tarsus ve Çamlıyayla’ya gelecek yatırımlar ve yatırımcılar konusunda büyük yol kat edeceğimize 

inanıyorum. İğne oyası artık Çamlıyayla ile özleşti. Namrun ya da Çamlıyayla denildiği zaman ise akla iğne oyası geliyor. Şunun 

altını da çizerek belirtmek isterim ki, her bir iğne oyasının farklı anlam ve değeri vardır. Bizler Çamlıyayla Belediyesi olarak el 

emeği göz nuru iğne oyalarımıza sahip çıkıyoruz” ifadesini kullandı. 

Çamlıyayla Belediye Başkanı İsmail Tepebağlı, İğne Oyası Festivali’ne 

 

Her zaman destek veren Tarsus Ticaret Borsası 

Meclis Başkanı Murat Kaya, Yönetim Kurulu Üyeleri 

ve Meclisine de teşekkür ettiğini sözlerine ekledi. 

 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke ise, ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 

getirerek, “Çamlıyayla Belediye Başkanımız İsmail 

Tepebağlı ve ekibinin yapmış olduğu çalışmaları 

takdirle karşılıyoruz. Borsa olarak bundan sonraki 

süreçte de Sayın Başkanımızla koordineli bir şekilde, istişare içerisinde çalışmaya devam etmeyi temenni ediyoruz” dedi. 

 

Çamlıyayla ilçesinin, Tarsus için büyük bir öneme sahip olduğuna vurgu yapan Borsa Başkanı Teke “Ayrıca her yıl düzenlenen 

İğne Oyası Festivali ile geçmişten geleceğe taşınan çok önemli bir geleneksel el sanatımızı kültürel ve sosyal etkinliğe 

dönüştürdünüz. Şunun altını çizerek belirtmek isterim ki, bunlar bizim kültürümüz açısından çok önemli eserler. Geçmiş ile 

bugünü birbirine bağlıyor. İğne oyasının en iyi şekilde sadece ülke içinde değil, tüm dünya ülkelerinde tanıtılması için yoğun bir 

gayret gösterdiğiniz içinde bizler mutluyuz” ifadesini yer verdi. 

 

Tarsus, Çamlıyayla ve ülke gündemi ile ilgili de sıcak sohbetlerin yapıldığı ziyaret sonrasında 

 

Borsa Başkanı Mustafa Teke ve yönetimi, Belediye Başkanı Tepebağlı’ya ziyaretin anısına hediye takdim etti. 

 

Başkan Tepebağlı’nın, Tarsus Ticaret Borsası ziyaretinde Yönetim Kurulu Üyeleri Ayhan Bayram, Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve 

Meclis Üyesi Nail Uçak ile Genel Sekreter Hasan Şanlı da hazır bulundu. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oda Başkanlarından Ziyaret 

Oda Başkanları, Tarsus Ticaret Borsası’na ziyarette bulundular. 

Ziyarette Tarsus Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanı Mahmut Şahin, Tarsus Madeni Sanatkarlar Oda Başkanı Kaplan Kiltaş, Tarsus 

Fotoğrafçılar Odası Başkanı Cumali Taş ve Tarsus Tenekeciler ve İnşaat Malzemesi Satıcıları Esnaf ve Sanatkarlar Odası Mustafa 

Güçyetmez yer aldı. 

Ziraat Mühendisleri Odası Mersin Şubesi Yönetim Kurulu Üyeleri Tarsus Ticaret Borsasını ziyaret ettiler. 

Ziyarette Ziraat Mühendisleri Odası Mersin Şubesi 2. Başkan Okan Özkaya, Yönetim Kurulu Üyeleri Kamil İnce ve Murat Okşar 

yer aldı. 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Teke ve Yönetim Kurulu 

Üyesi Ayhan Bayram ile bir araya gelen 

Ziraat Mühendisleri Odası Mersin Şube 

Yönetimi Mersin ve Tarsus Tarımı üzerine 

düşüncelerini aktardılar. 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade 

ederek “Bende bir ziraat mühendisi olarak 

bu mesleği gururla icra etmekten 

memnuniyet duyuyorum Ziraat Mühendisliği tarım için çok önemli bir faaliyet kolu. Biz Tarsus Ticaret Borsası olarak, zirai 

faaliyetleri ve çalışmaları dikkatle takip ediyoruz. Çağın gereksinimlerine dair yapılan açıklama ve duyuruları inceliyor ve 

yorumluyoruz. 

Geçen haftalarda TOBB Başkanım Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu’na ziyaretimizde TOBB ‘nin Tarsus’a yaptırdığı 24 derslikli Tarım ve 

Gıda ağırlıklı Meslek Lisesi olarak faaliyete geçecek okulumuzun Milli Eğitim Bakanlığından Proje Okulları statüsüne 

alınmadığını, bu konuda yardımcı olmasını arz ettik. Sağ olsun 11 Eylül de TOBB ‘nin yaptırdığı okul Bakanlıkça proje okulu 

olarak statüsünü kazandı. Sayın Hisarcıklıoğlu’na bir kez daha teşekkür ediyorum sizlerin yanında. Çünkü tarıma ara elemanlar 

bu okulda yetişecek. Alttan yetişmiş tarımda teknik konulara haiz ara elemanların varlığı ve yetişmesi tarımda bizlere büyük bir 

avantajdır.” diye konuştu. 

 

 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve yönetim kurulu üyeleri Belediye Başkanı Dr. Haluk Bozdoğan’ı 

ziyaret etti. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Teke , yönetim 

kurulu üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan 

Bayram ve İlhan Titiz birlikte 

gerçekleştirdiği ziyaret sırasında, 

bölge tarımı başta olmak üzere Tarsus 

gündemi ile ilgili değerlendirmede 

bulundular. 

Özellikle Tarsus’un kırsal 

mahallelerinde sıkça yetişen dikenli 

incir ( Lap İnciri) ile ilgili düşüncelerini 

Başkan Bozdoğan ile paylaşan 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

“Türkiye’de resmi olarak sadece 

Tarsus’ta kurulan Dikenli incir üreticiler birliği ile incirimizin tanı-tım çalışmaları ve faydaları konuşanda çalışmalar yapmaktayız. 

Tarsus Belediyemiz, bu konuda özellikle taşlık kırsal alanda, bizlere bir yer tahsis ederse bizde bu birliğin amacına uygun olarak 

faaliyetini belediyemizle birlikte hızlandırmış oluruz. “ dedi. 

Tarsus ortak paydasında, Borsa olarak üzerlerine düşen ne varsa yapmaya hazır olduklarının altını çizen Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke “Tarsus Ticaret Borsası olarak, kentin ticaretinin, ekonomisinin ve sosyo kültürel alanda toplumsal hayatı da içine 

alan gelişmelerde elimizi her zaman taşın altına koymaya hazır olduğumuzu belirtmek isterim. Ortak akılla hareket etmek 

ilçemizin faydasına olacaktır. Borsamız geçmişten bugüne kadar kurum, kuruluş, meslek odaları ile ortak akılla hareket etmiştir. 

Sosyal, ekonomik ve stratejik konularda ortak projeler hazırlayıp kentimize büyük faydalar sağlayabiliriz” ifadesini kullandı. 

 

Tarsus Belediye Başkanı 

Dr. Haluk Bozdoğan ise, 

Borsa yönetiminin 

ziyaretinden dolayı çok 

mutlu olduğunu 

belirterek Tarsus Ticaret 

Borsası Yönetim Kurulu 

Başkanı olarak seçilen 

Mustafa Teke ve 

yönetim kuruluna yeni 

görevlerinde başarılar 

diledi. 

Akil insanların ortak 

payda Tarsus etrafında 

birleşmesini kendisinin 

de çok istediğini dile 

getiren Başkan Bozdoğan, Tarsus Ticaret Borsasının özellikle son 10 yıl içerisinde Tarsus ve Borsa üyeleri için hayata geçirdiği 

projeleri yakından takip ettiğini belirterek, “ Ben öncelikle lisanslı depolar başta olmak üzere soğuk hava depoları, Pazar yeri 

projelerini hayata geçiren önceki dönem Yönetim Kurulu Başkanımız Sayın Murat Kaya ve yönetimine çok teşekkür ediyorum. 

İnanıyorum ki; mevcut borsa yönetim kurulu üyelerimizde sayın Murat Kaya’nın abiliğinde yeni projelere imza atacaklardır.” 

Şeklinde konuştu. 

 



Bu dönemde gerçekleştiremedikleri bazı projeleri önümüzdeki dönemde hayata geçirmek istediklerine vurgu yapan Başkan 

Bozdoğan, “ bugün il konusu bizim kırmızı çizgimiz. Bu konuda Tarsus taki tüm STK’larının temsilcilerinin desteğine ihtiyacımız 

var, İl konusu ile ilgili geçmiş yıllarda yaptığımız lansman sonrasında sayın murat kayanın il konusu ile ilgili yaptığı açıklama 

benim çok hoşuma gitmişti. 

Bu konuda sizlerin de bizi yalnız bırakmayacağınıza inanıyorum. Özellikle Tarsus Belediyesi olarak, tarım ile ilgili çalışmalarımız 

ülke genelinde büyük ses getirdi. Tarsus Ticaret Borsasında tarımla ilgili çalışmalarını yakından takip ettiğim için Tarsus 

Belediyemizin de çalışmalarına Borsa Yönetiminin de katkı vereceğine yürekten inanıyorum. Şunun da altını çizerek belirtmek 

isterim ki; Sivil toplum kuruluşlarımızın, meslek odalarımızın katkı ve destekleri bir belediyenin daha iyi hizmet vermesi 

noktasında önemlidir. Çünkü belediyenin yapacağı hizmetler tek başına bir yere kadar ulaşır. Biz birlikte el ele verdiğimiz zaman 

yapacağımız çalışmalar daha hızlı bir şekilde ivme kazanarak daha güzel noktalara taşınacaktır.” Şeklinde sözlerini tamamladı. 

Ziyaret sonrasında Ticaret Borsası Yönetim Kurlu Başkanı Mustafa Teke, Tarsus’a özgü borsanın coğrafi işaretini aldığı Tarsus 

Sarıulak zeytinyağını Belediye Başkanı Dr. Haluk Bozdoğan’ a hediye etti. 
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